
 

 
 

 

Beslut angående hyreshöjning 
 

En härlig sommar står för dörren och styrelsen kan komma 
med en glädjande nyhet.  

Även i år har styrelsen beslutat att inte göra någon 
hyreshöjning.  

Detta trots att konsumentindex gått upp 1,6 %. 
 
 
 
 

I Kvartershuset finns både festlokal, solarie och bastu tillgängligt 
för alla boende. Oftast sköts lokalerna mycket bra av dem som 

använder dem, men ibland händer det att det missköts.Tyvärr blev 
bastubänken stulen vid en fest i bastun och ny bänk måste 

inköpas. 
 
 
 

 
Komposten 

Vid den här årstiden är vi många som röjer och gör fint i våra 
trädgårdar och  balkonger. Komposten finns lättillgänglig på 
Stenåsavägen och brukas av många. Men om ni bär dit 

avfallet i en plastpåse så ta ur det från påsen. Plast bör 
inte slängas i komposten. 
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